

الشروط والأحكام:

- استمتع بخصم يصل إلى %30 على بادل ان
 - العرض ساري حتى 2025/01/01
- يطبق عرض الصالات الداخلية على المواقع التالية:
 - الرياض: فرعي الربوة والملقا
 - جدة: فرع أبحر الجنوبية
 - الدمام: فرع كورنيش الدمام
- الحجز للفترة الصباحية يكون من الساعة 7 صباحاً حتى الساعة 11:30 صباحاً بالسعر التالي: خصم %15 320 ريال = 272 ريال
 - الحجز للفترة المسائية يكون من الساعة 1 ظهراً حتى الساعة 2:30 صباحاً بالسعر التالي: خصم %15 380 ريال = 323 ريال
 - يطبق عرض الصالات الخارجية على المواقع التالية:
 - الرياض: فرعي كراون بلازا المدينة الرقمية وجامعة الأمير سلطان
 - فترة الحجز من الساعة 3 عصراً حتى 12 منتصف الليل بالسعر التالي:
 - خصم %30 300 ريال لمدة 120 دقيقة = 210 ريال
 - خصم %30 250 ريال لمدة 90 دقيقة = 175 ريال - خصم %30 200 ريال لمدة 60 دقيقة = 140 ريال
 - تنطبق الأسعار التالية على الدورات التدريبية:
 - خصم 20% 6000 ريال على 15 جلسة تدريبية = 4800 ريال|
 - خصم %20 4000 ريال على 10 جلسات تدريبية = 3200 ريال
 - خصم 2000 2400 ريال على 6 جلسات تدريبية = 2000 ريال
 - التدریب یکون في ملاعب مغلقة فقط.
- لتفعيل العرض يجب أن يتم الدفع عن طريق بطاقة بنك الرياض الائتمانية أو بطاقة مدى سارية المفعول.
- يجب على العميل الحجز عبر الهاتف وإبلاغ الموظفين بعرض بنك الرياض وإبراز بطاقة بنك الرياض الخاصة به عند الدفع في الفرع.
 - يجب أن يتم الدفع في الفرع عن طريق بطاقة بنك الرياض للحصول على العرض.
 لا يسرى العرض على الحجوزات التي تتم عن طريق التطبيق (أونلاين).
 - و يسري عصرص على على الساملة الضريبة
 - - يجب ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة
 - للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية انقر هنا.

Terms and Conditions:

- Enjoy up to 30% off on PADEL IN
- The offer is valid until 01/01/2025
- The inside courts offer is applicable on the following locations:
- Riyadh: Ar Rabwah and Almalqa branches
- Jeddah: Abhur Al Junoobiyah branches
- Dammam: Dammam Corniche branches
- The reservation for morning period is from 7am 11:30am at the following rate: 15% off 320 SAR = 272 SAR
- The reservation for evening period is from 1pm 2:30 am at the following rate: 15% off 380 SAR = 323 SAR
- The outside courts offer is applicable on the following locations:
 - Riyadh: Crown Plaza at Digital City and Prince Sultan University branches
 - The reservation period is from 3pm 12am at the following rate:
 - 30% off 300 SAR for 120 minutes = 210 SAR
 - 30% off 250 SAR for 90 minutes = 175 SAR
 - 30% off 200 SAR for 60 minutes = 140 riyals
- The following rates apply for training sessions:
 20% off 6000 SAR for 15 training sessions = 4800 SAR
 - 20% off 4000 SAR for 10 training sessions = 3200 SAR
 - 20% off 2400 SAR for 6 training sessions = 2000 SAR
- Training is in closed courts only.
 To validate the offer payments must be made by a valid Riyad Bank Credit Card or Mada Card.
- The client must book the reservation through the phone and inform the staff of Riyad Bank's offer and present their Riyad Bank card when paying in store.
- This payment must be made at the branch via Riyad Bank's card to obtain the offer.
- The offer does not apply on reservations made through the application (online).
- Prices include tax
- This offer cannot be combined with any offers, discounts or vouchers, unless stated.
- Customer must be 18 years old and above
- For Credit Cards APR disclosure, click here.



